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“De grootste 
10 procent 

van de S&P 
500-aandelen 

vertegen- 
woordigt  

nu 75 procent 
van de totale 

marktkapitali-
satie van deze 
index. Dit is 

zelfs een hoger 
percentage 
dan op het 
hoogtepunt 

van de  
dotcom- 

bubbel. Grote 
aandelen wor-
den nog groter 
in de nieuwe 

AI-gebaseerde 
wereld.”

Beurscommentator 
Adam Kobeissi in zijn 

nieuwsbrief.

The Kobeissi Letter, 
27 maart 2024

QUOTE

Niet alleen de Amsterdamse smallcap-beurs loopt langzaam leeg. Ook de Londense FTSE SmallCap (ex 
Investment Companies) Index ziet aan de lopende band bedrijven vertrekken. Als er dit jaar geen nieuwe 
beursintroducties zijn, staat de teller aan het eind van 2024 op 98 bedrijven. In 2018 waren er nog 160 
bedrijven opgenomen in deze index. De Britse investeringsbank Peel Hunt noemt het tempo van de leegloop 
“ongenadig” en vreest dat, als deze lijn doorzet, het laatste bedrijf in 2028 de FTSE SmallCap Index zal verlaten. 98
 

Dat blijkt uit een verslag van de 
vaste commissie voor Justitie en 
Veiligheid in aanloop naar de ple-
naire behandeling van het voor-
stel van de Wet digitale algemene 
vergadering privaatrechtelijke 
rechtspersonen. Met dat voorstel 
wil het demissionaire kabinet het 
voor beursvennootschappen (en 
andere rechtspersonen) mogelijk 
maken hun algemene vergade-
ringen (ava's) uitsluitend digitaal 
te houden. Daardoor zouden 
aandeelhouders niet langer in alle 
gevallen fysiek het bestuur en de 
commissarissen van onderne-
mingen kunnen bevragen over het 
gevoerde beleid.

De VEB is tegen het wetsvoor-
stel, omdat een ava een belangrijk 
platform is voor dialoog en be-
sluitvorming. Tijdens de corona-

TWEEDE KAMER OP DE BRES VOOR ÉCHTE 
AANDEELHOUDERSVERGADERING

In de Tweede Kamer is er flinke kritiek op een wetsvoorstel om 
volledig digitale aandeelhoudersvergaderingen mogelijk te maken. 

periode, waarin vrijwel alle ava’s 
noodgedwongen digitaal waren, 
bleek dat bestuurders er een 
handje van hadden om lastige 
vragen van aandeelhouders – ook 
als deze onderbouwd en legitiem 
waren – te negeren door simpel-
weg het geluid weg te draaien. 

Uit een eerder gehouden 
internetconsultatie bleek dat een 
grote meerderheid van de parti-
culiere beleggers het standpunt 
van de VEB deelt. De leden van 
de subcommissie van de Tweede 
Kamer bogen zich onlangs over 
het wetsvoorstel en ook zij uitten 
daarbij veel kritiek. Zo herinnerde 
de VVD de minister voor Rechts-
bescherming eraan dat hij eerder 
schreef dat digitaal vergaderen 
als afstandelijk kan worden erva-
ren en dat de interactie met het 

bestuur soms niet goed uit de verf 
komt. De NSC vreest dat louter 
digitaal vergaderen het risico met 
zich meebrengt van gebrek aan 
interactie. 

De SP heeft kritiek op het feit 
dat er door de minister vrijwel 
niets is gedaan met de uitkomsten 
van de internetconsultatie, terwijl 
GroenLinks-PvdA pleit voor een 
hoge drempel als een onderne-
ming uitsluitend digitaal vergade-
ren mogelijk wil maken: minimaal 
75 procent van de aandeelhou-
ders zou hiermee in moeten 
stemmen.

De conclusie moet zijn dat een 
ruime meerderheid van de vaste 
commissie voor Justitie en Veilig-
heid grote kanttekeningen plaatst 
bij de voorgenomen regels over 
(uitsluitend) digitaal vergaderen 
bij grote ondernemingen. Het is 
nu aan de Tweede Kamer om een 
oordeel te geven.
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